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Izdanje za maj  2009.godine 
 
Povodom Dana pobjede 9.maja 
Prijem za SUBNOR 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je tradicionalni prijem za 
nosioce Partizanske spomenice povodom 
9. maja, Dana pobjede nad fašizmom.On je 
tom prilikom istakao  da borbu protiv 
fašizma ne smiju zaboraviti generacije koje 
danas nose razvoj Republike Srpske. 
 

 
 
-Tekovine antifašističke borbe, koje su 
priznate u cijeloj Evropi, baštinimo svi i na 
ovaj način željeli smo da podsjetimo da su 
među nama ljudi koji su dali izuzetan 
doprinos za sve ono što smo nakon Drugog 
svjetskom rata imali i stvorili i da 
zaslužuju naše puno poštovanje, naglasio 
je Pavić.  
Predsjednik Republičkog odbora 
SUBNOR-a i nosilac partizanske 
spomenice Blagoja Gajić izjavio je da 
obilježavanje 9. maja, Dana pobjede nad 
fašizmom, kao praznika RS predstavlja 
najveću satisfakciju za borce NOR-a. 
-Ovo je i veliko priznanje borcima NOR-a 
koji su se priključili antifašističkom 
pokretu i svojom hrabrošću i uz velike 

žrtve dali ogroman doprinos u pobjedi nad 
fašizmom, rekao je Gajić. 
 

 
 
 
Sjednica SO Prijedor 
Opština pozitivno poslovala 
 
Opština Prijedor je u prošloj godini 
poslovala pozitivno, ostvarivši budžetski 
suficit od 1.618.293 KM. 
Načelnik Odjeljenja za finansije Biljana 
Malbašić je kazala da je pozitivno 
poslovanje rezultat domaćinskog odnosa 
prema budžetskim sredstvima. 
-Suficit je rezultat štednje i racionalnog 
trošenja u protekloj godini'', rekla je 
načelnik opštinskog Odjeljenja za finansije 
Biljana Malbašić,dodajući da će ta  
sredstva biti raspoređena prema odluci 
skupštine. 
 

 
 
Malbašićeva smatra da će ovaj višak 
sredstva biti raspoređen na tekuću 
potrošnju, a ne kao prethodne godine u 
investicije, jer je ovogodišnje punjenje 
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budžeta daleko ispod planiranog. 
Prema izvještaju o izvršenju budžeta, koji 
su juče usvojili odbornici Skupštine 
opštine Prijedor, raspoloživi prihodi u 
prošloj godini iznosili su oko 32.056.000 
KM. Istovremeno, potrošeno je oko 
30.438.000 KM.Sa kreditnim sredstvima i 
suficitom iz 2007. godine, ukupan budžet u 
prošloj godini iznosio je oko 36.117.000 
KM. 
  
Zvanično otvorena Muzička škola 
 
Ministarstvo prosvjete i kulture je u razvoj 
obrazovanja i kulture na podrUčju opštine 
Prijedor do sada uložilo   oko 8, 2 miliona 
KM, potvrdio je ministar Anton Kasipović. 
On je juče prisustvovao i zvaničnom 
otvaranju novoadaptiranog objekta Srednje 
i osnovne muzičke škole za šta su Vlada 
RS i Ministarstvo prosvjete izdvojili  oko 
254 000KM, dok su ostatak do 422 000 
KM koliko je vrijednost ukupnog projekta 
obezbijedili opština Prijedor 150 000 KM 
te škola iz vlastitih sredstava, izdvajanjem 
roditelja učenika i donatora. 
-Ovaj reprezentativni školski objekat je 
rezultat  veoma dobre saradnje ovog 
ministarstva i opštine Prijedor i mislim da 
smo zajedničkim snagama napravili jedan 
dobar posao imajući u vidu da ova škola 
postoji već 50 godina, rekao je Kasipović.  
 

 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je otvaranje ovog objekta 
uveličalo praznik opštine 16. maj. 
-Ovaj lijepi objekat i znatno bolji uslovi za 
rad  biće, nadamo se  

dodatni podsticaj za talentovane učenike da 
se i dalje što bolje muzički obrazuju i na 
takmičenjima postižu još bolje 
rezultate,rekao je Pavić. 
Adaptacija starog školskog objekta počela 
je 2007. godine, a 360 učenika  su sve do 
konačnog povratka  u svoju školu nastavu 
pohađalo na sedam alternativnih lokacija u 
gradu. 
 
DAN OPŠTINE 16. MAJ 
 
SVEČANA AKADEMIJA 
 
U naredne četiri godine Prijedor očekuju 
velike promjene jer će akcenat u našem 
radu biti stvaranje povoljenih ekonomskih i 
političkih uslova za privlačenje domaćih i  
stranih investitora  otvaranje novih  radnih 
mjesta i zapošljavanje,ali i realizacija 
mnogih projekata koji će doprinijeti daljem 
prosperitetu. 
-Mi smo u skladu sa tim usvojili nekoliko 
zanačajnih strateških dokumenata i nadam 
se da nas svjetska ekonomska kriza neće 
omesti u njihovoj realizaciji, kazao je 
Pavić. 
 

 
 
Ističući značaj 16. maja, dana prvog 
oslobođenja Prijedora u Drugom svjetskom 
ratu, Pavić je istakao da Prijedor temelji 
svoju budućnost na vrijednostima tekovina 
Narodnooslobodilačke borbe - slobodi, 
zajedništvu i praštanju. Pavić je podvukao 
dobru saradnju sa Vladom RS, 
međunarodnim institucijama, susjednim i 
opštinama van granica BiH, što je, kako je 
rekao, garancija da će ova opština, uz 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

zajedničko zalaganje, uspjeti u svojim 
namjerama.  
Na svečanoj akademiji uručena su najviša 
opštinska priznanja i nagrade.  Vladislavu 
Makanjiću , slikaru iz Prijedora uručeno je 
najviše opštinsko priznanje - Plaketa 
opštine za razvoj privrede na ovom 
području.. Nagrada opštine pripala  je 
Elektrotehnoičkoj školi sa posebno 
vrijedne rezultate u oblasti razvoja 
tehničke kulture, vaspitanja i obrazovanja 
te uspješnog predstavljanja opštine 
Prijedor.Direktoru ove škole Nadi Tepić 
uručen je novčani iznos nagrade od 
2000KM. 
 

 
 
Povelja Počasnog građanina opštine 
Prijedor ove godine pripala je akademiku 
Matiji Bećkoviću, koji se kako stoji u 
obrazloženju nagrade, zalaže za izlazak 
Prijedora na evropsku scenu , a između 
ostalog svojim autoritetom i 
angažovanošću doprinio  je da se legat  
velikog vajara i slikara Sretena Stojanovića 
prenese u njegov rodni grad. 
-Ako sam nešto i učinio za ovaj već sada 
moj grad nisam ulinio ni zbog kakvih 
priznanja, ali ako su već tako odlučili  oni 
koji su za o pozvani tek od sada ću se 
truditi da to prizanje zaslužim, rekao je 
Matija Bećković zahvaljujući se na 
priznanju. 
Svečanoj akademiji u pozorištu u 
Prijedoru, prisustvovali su ministar 
saobraćaja i veza RS Nedeljko Čubrilović, 
načelnici susjednih opština, delegacije 
Pančeva i Boveca , generalni konzul 
Republike Slovenije u BiH Gregor Presker, 

narodni poslanici, te predstavnici 
međunarodnih organizacija koje djeluju u 
ovom gradu. 
 

 
 
U umjetničkom djelu programa nastupili su 
Srpsko pravoslavno pjevačko društvo 
“Vila”, učenici Muzičke škole, glumci 
Mirela Predojević i Radenko Bilbija, te 
etno grupa “Trag” iz Laktaša.Povodom 
Dana opštine položeni su vijenci ispred 
spomenika oslobodiocima Prijedora u 
Narodnooslobodilačkom ratu. Proslavu 
praznika opštine uveličali su i mališani koji 
su, na platou ispred zgrade opštine, crtali i 
pjevali svome gradu. 
 
 
 
Svečanosti povodom Dana opštine  
 

 
 
        Prijem za najbolje učenike 
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 Veče folklora 
 

 
Veče folklora 
 

 
 
Ulične trke „Prijedor 2009“ 
 

 
 
Ulične trke- cicibani 
 

 
 
 

 
 
Međunarodni festival horova „Zlatna vila“ 
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Međunarodni festival horova „Zlatna vila“ 

 
 
Izložba Zorana Banovića 
 

 
 
Djeca crtaju svom gradu 
 

 
Djeca crtaju svom gradu 
 
 
Učenici –preduzetnici 
 
Učenica trećeg razreda Ekonomske škole 
Bojana Maslovarić dobitnik je prve 
nagrade za najbolje urađen biznis plan  na 
regionalnom takmičenju iz preduzetništva i 
poslovnog planiranja u okviru projekta „ 
Preduzetnička obuka za mlade“. Riječ je o 
projektu koji već petu godinu provode 
Agencija Preda-PD i opština Prijedor, s 
ciljem promocije preduzetništva među 
mladima i razvoja preduzetničkih ideja.  
 

 
 
-Moj biznis plan se odnosi na proizvodnju 
etno proizvoda kroz koji sam razradila 
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ideju o otvaranju zanatske radnje gdje bi 
proizvodila  etno proizvode i time 
ostvarivala određenu dobit, zaposlivši 
strulčnu radnu snagu i invalide, a ujedno 
promovisala kulture i tradiciju svog grada, 
kazala je Bojana, koja je pored 
pobjedničkog pehara osvojila i novčanu 
nagradu od 600 KM.  
Drugu nagradu u iznosu od 450 KM dobio 
je Aleksandar Vujanović , učenik 
Ekonomske škole iz Novog Grada za 
projekat „Proizvodnja eksera i 
višenamjenskih kukica, a treću nagradu u 
iznosu od  300 KM osvojile su Tanja 
Budimir i Milka Hrnjak iz mješovite škole 
iz Kozarske Dubice za projekat „ 
Vinarija“.Za najbo1lju školu proglašena je 
Ekonomsko –ugostiteljska škola iz 
Prijedora koja je pored priznanja dobila i 
kompelt korisne literature iz oblasti 
preduzetništva. 
 

 
 
Rukovodilac projekta i predstavnik  
Njemačkog društva za tehničku   saradnju 
GTZ Kristijan Kaufhold je rekao da su oni 
prepoznali značaj ovog projekta  za  
unapređenje lokalne i regionalne privrede 
te da će i dalje podržavati  ovaj projekat 
kao vid edukacije učenika, kao  i 
promocije  preduzetništva među mladima. 
Milena Gnjatović, regionalni korodinator 
projekta  je istakla da su se  kriterijumi za 
dodjelu nagrada odnosili na razradu 
pojedinih elemenata biznis planova i da je 
ove godine bila izuzetna konkurencija  i 
interesovanje učenika za obuku u izradu 
biznis planova te da je bilo 366 planova, s 
tim da je u projektu učestvovalo oko 500 

učenika srednjih škola iz Prijedora, Novog 
Grada i Kozarske Dubice.Ukupna 
vrijednost projekta, koji su podržali i 
Ministarstvo prosvjete ,Ministarstvo 
industrije, energetike i rudarstva i 
Republička agencija za razvoj malih i 
srednjih preduzeća RS , je oko 12 000 KM. 
 
Održani Dani jagoda 2009 
 
U glavnoj prijedorskoj ulici juče je 
otvorena  druga Turističko-privredna 
manifestacija „ Dani jagode 2009 “ koja je 
okupila 14 izlagača iz Prijedora i Novog 
Grada. 
 

 
 
Stručni saradnik za poljoprivredu Ljubinko 
Kecman  potvrdio je  da je riječ o 
proizvođačima kojima je prije dvije godine  
putem Centra za razvoj poljoprivrede 
opština podijelila  oko 130 000 sadnica i 
koji su dalje nastavili sa proizvodnjom 
ovog kvalitetnog voća. 
Načelnik opštine Marko Pavić je , 
obilazeći štandove, istakao da raduje 
interesovanje proizvođača za 
predstavljanje svojih proizvoda, ali i 
građana da se snabdiju svježim i 
kvalitetnim sortama jagoda. 
-Ovo je lijep primjer saradnje opštine, 
proizvođača i građana, jer je  većinu 
izlagača  stimulisala upravo  opština i 
raduje što su to sada postali robni 
proizvođači koji su primjer i drugima da 
krenu istim putem, kazao je Pavić. 
On je dodao da će opština ove godine 
prezentovati program podsticaja 
proizvodnje šljive kod poljoprivrednika, 
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čija je proizvodnja u posljednje vrijeme 
znatno opala. 
Među izlagačima se nalazi i Slađana 
Kragulj iz Svodne, koja je nakon završene 
Poljoprivredne škole, nastavila da se na 
imanju roditelja bavi proizvodnjom jagoda. 
-I ove, kao i prošle godine, izlažem jagode 
iz vlastite proizvodnje na čijoj proizvodnji 
radi čitava moga petočlana porodica, 
kazala je Kraguljeva. 
Organizator ove  dvodnevne manifestacije 
su opština Prijedor i Udruženje 
poljoprivrednika  čija je  namjera da na 
ovaj način  prezentuju i promovišu  zdravu 
hranu iz domaće proizvodnje. 
 
Počinje uređenje ljetnje bašte 
 
Opština Prijedor je budžetom predvidjela 
200 000KM, za rekonstrukciju ljetnje 
bašte, nekada čuvenog okupljališta mladih, 
koje je već godinama van upotrebe i 
predstavlja pravo ruglo grada. Načelnik 
Odjeljenja za drušvene djelatnosti LJiljana 
Babić je potvrdila da su , iako je odluka o 
vraćanju tog prostora mladima donijeta još 
prije dvije godine,  tek sada  provedene 
procedure i najavila skori početak radova. 

 
-Na osnovu projekta Zavoda za izgradnju  
grada počinju radovi na raščićavanju terena 
i uređenja ovog prostora, koji ranije nisu 
mogli početi zbog toga što nije bilo 
dovoljno  zainteresovanih preduzeća za 
ove poslove, budući da to predviđaju 
određene zakonske procedure, kazala je 
Babićeva. 
Ona je potvrdila da su sve aktivnosti 
provedene u saradnji sa Omladinskim 
savjetom opštine Prijedor, te drugim 

nevladinim organizacijama koje se bave 
problemima mladih. 
-Objekat će imati sve one sadržaje koji su 
nekad krasili ovo mjesto, a to je prije svega  
ljetnja pozornica, koja će biti mjesto gdje 
će se održavati razni  koncerti, predstave i 
drugi programski sadržaji koje budu 
organizovali mladi naše opštine, ali i naše 
cijele regije, dodala ,je Babićeva. 
Ona je potvrdila da je  uređenje ljetnje 
bašte  veoma važan projekat   za sve 
građane opštine, a posebno za mlade da 
konačno imaju svoj prostor  gdje se  i u 
ljetnjem i u zimskom periodu mogu 
okupljati i razvijati svoje kreativne 
sposobnosti te ih predstavljati drugima. 
 
Koncert za Dan opštine 
 

 
 
 

 
 
Koncert Željka Samardžića 
 
 
Izdavač: Opština Prijedor 


